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13th Asia Adult Expo:  

100% Adult Product Trading Platform in Asia 

第 13屆亞洲成人博覽 : 100%成人產業貿易平臺 

 
The Asia Adult Expo (AAE) is an annual trade show that focuses on the adult 
industry in Asia. The event brings together manufacturers, distributors, retailers, 
and other professionals from the adult industry to showcase their products and 
services, network with industry peers, and attend educational seminars and 
workshops. AAE 2023 will be held from 29-31 August 2023 at Hong Kong Convention 
and Exhibition Centre Hall 5FG.  
 
As an international trade exhibition of adult industry in Asia Pacific for the 13th 
Edition, this year's expo promises to be the biggest and best yet, with double up its 
size in net exhibiting area and over 50% new suppliers engaging more 
diversifications. 
 
AAE features a wide range of products and services related to the adult industry 
including sex toys, lingerie, lubricants, BDSM products, adult novelties and more. 
Exhibitors from around the world, especially from Asia, come to the expo to display 
their latest products and technologies and attendees have the opportunity to explore 
the latest trends and innovations in the industry. 
 

亞洲成人博覽(AAE)是一年一度專注成人產業貿易的專業展覽，將於 8 月 29 至 31 日 假香港

會議展覽中心展覽廳 5F&G 隆重舉行。 

 

作為亞太地區成人產業貿易的盛事，亞洲成人博覽今年迎來了第 13屆，展會規模為歷屆最

大，展覽面積比上屆翻了一倍，其中一半以上為展會新面孔，採購商將會見到更多新產品，

認識更多新的合作夥伴。 
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本屆亞洲成人博覽將會展示一系列最新成人產品，其中包括成人玩具及情趣用品，性感內

衣，潤滑油，BDSM皮制服飾等等。來自亞洲以至世界各地的展商，將會展示他們的最新產

品和技術，與會者將可體驗到成人產業的最新潮流和創新意念。 
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SOGUPER (SHENZHEN) TECHNOLOGY CO., LTD. 

思高普（深圳）科技有限公司 (China 中國) 

Booth no: L47 
 

SAKULOVE (Soguper (Shenzhen) Technology Co., Ltd) is an adult toy R&D and 

production manufacturer, mainly for customers ODM/OEM high-quality adult 

vibrating toys and silicone toys. Our factory has a complete industrial chain and 

IQC department, with the first clean workshop in the adult product industry, full 

closed-loop product development and production capacity of over 100,000 

pcs/month. The factory complies with ISO9001 quality management system and 

ISO14001 environmental management system. In recent years, we have 

participated in Venus Berlin, XBIZ Retreat LA, API Shanghai and other 

exhibitions and gained the recognition of industry professionals. 

 

SAKULOVE(思高普（深圳）科技有限公司)是一家成人玩具的研發與生產廠
商，主要為客戶 ODM/OEM 高品質成人震動類玩具與矽膠類產品。我廠擁有
完善的產業鏈及 IQC 部門，擁有成人用品行業首家無塵車間，全閉環產品開
發生產能力及超 100,000pcs/月生產能力。廠房符合 ISO9001 品質管制體
系、ISO14001 環境管理體系。近年來，先後參加 Venus Berlin, XBIZ 

Retreat LA, API Shanghai 等展會並取得業內專業人士的認可。 

 

Xiangjiu Health International Development (Liaoning) Co.,Ltd    

享久國際健康發展（遼寧）有限公司 (China 中國) 

Booth no: M04 
 

Blisswater Delay Spray for men originates from ancient oriental formula，made with 

100% natural ingredients which help men control their climax much more freely. Non-

over numb, retaining men’s enough sensitivity while make men last longer. Invisible to 

partner. Oral sex without washing it off is OK. The Manufactwer got CE and ISO9001 

2015 International Quality Management. Sales Top 1 in the past 5 years on the 

Chinese Amazon,both Tmall.com and JD.com.  

 

享久男用外用延時劑，100%天然成分，不含西藥麻
醉劑，強效延時，保留快感。熱銷 9年，連續 5年雙
11獲天貓、京東延時類目銷冠。產品通過美國農業
部 USDA生物基認證及歐盟 CE認證，通過權威實驗
室檢測。 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

EXHIBITOR HIGHLIGHT  
展商預覽 
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Shanghai Flowrider Co., Ltd.   

上海巨浪造物電子商務有限公司   (China 中國) 

Booth no: J21 
 

AfterLeather, aims to provide you with high quality leather erotic props. All 

our products are made of vegetable tanned cow leather, this production 

process is not only more environmentally friendly, but also can make the 

quality of leather to a higher level, compared with other leather, vegetable 

tanned leather is thicker and more durable, not easy to deformation. 

Vegetable tanned leather will develop a soft and delicate coating over time. 

Whether you are a newcomer in the fumbling stage or an experienced 

BDSM enthusiast, our products will provide you with a continuous quality 

experience. 
 

AfterLeather，旨在為你提供高品質的皮革情趣道具。我們的所有產品均採

用植鞣牛皮革製成，這種製作工藝不僅更為環保，而且能使皮革的品質更上

一層樓，與其它皮革相比，植鞣革更加厚實也更堅固耐用，不易變形。植鞣

革會隨長時間的使用，而形成一層柔和細膩的包漿。不管你是處於摸索期的

新手，還是富有經驗的 BDSM愛好者，我們的產品都會為你帶來持續的優質

體驗。 

 

EXCELLENT POWER INDUSTRIAL LTD  

威卓實業有限公司 (Hong Kong 香港) 

Booth no: H47 
 

We are one of Asia's renowned manufacturers and distributors on adult novelties, and 

marital aids.  We manufacture and distribute a wide range of products that you may have 

come across in sex shops, mail-order catalogues, sexology clinics, and sex education 

media worldwide. All our products are sold on the market with our newly designed 

packages under "NMC" brand.  

 

Since established in 1980, NMC has been growing quickly from a small sole proprietorship 

trading firm to an international manufacturer of powerful, exquisite, ergonomically design, 

supreme quality and high-performance sex toys, novelties, and other personal health 

products. As a leading manufacturer, our production network spread through factories 

located in different provinces in mainland China, each of them having a large capacity and 

instrument for testing our product's performance in our China plant. 

  

Our Quality Inspection Teams ensure that our products maintain its international quality standards as 

specified by the countries of import, worldwide.  Under the supervision of our experienced Production Team 

and by using advanced productive equipment and hi-tech machinery, our trained workers continuously and 

efficiently manufacture superior quality products.  

 
我們是亞洲知名的成人玩具和夫妻輔助用品製造商和分銷商之一, 我們生產和分銷在全

球性用品商店、郵購目錄、性學診所和性教育媒體上您可能遇見到的各種產品。我們所

有的產品都以「NMC」品牌的新設計包裝在市場上銷售。自 1980 年成立以來，NMC 

已從一家小型獨資貿易公司迅速發展成為一家強大、精緻、符合人體工程學設計、品質

上乘和高性能的性玩具、情趣物品和其他個人健康產品的國際製造商。 

 
作為領先的製造商，我們的生產網路遍佈中國大陸不同省份的工廠，都擁有測試我們產

品性能的能力和儀器。我們的品質檢驗團隊確保我們的產品符合全球進口國規定的國際

質量標準。 在我們經驗豐富的生產團隊的監督下，通過使用先進的生產設備和高科技

機械，通過訓練有素的工人持續有效地製造出優質的產品。 
 

 



 

 

 

Copyright Brilliant Vertical Exhibition (HK) Ltd.                                                           www.asiaADULTexpo.com 

P
ag

e5
 

ShenZhen Caferry Technology Co.,LTD  
深圳市凱菲麗科技有限公司 (China 中國) 

Booth no: C26 
 

Caferry Technology founded in 2013, We specialize in different kinds of sex 
toys. Caferry have a production workshop of 6000 square meters, 6 production 
workshops ,12  R&D engineers, 130 master craftsmen.. Caferry has established 
a modern quality inspection system with professional and perfect product testing 
facilities and equipment. Hoping us growing together for win-win cooperation 
and providing you with excellent one-stop service! 

 
 
 

 
Ohyeah Trade (Xiamen) Co., Ltd. 

歐夜貿易(廈門)有限公司 (China 中國) 

Booth no: E42 
Comeon (Xiamen) Apparel Co., Ltd was founded in 2011, is a professional 
lingerie supplier, providing design, development, production, trade complete 
supply chain services. Our main products are babydoll, costumes, panties, bras, 
body stockings, corset series, all products are equipped with plus size, we are 
experts in plus size products. We have more than 1,000 different styles of 
products, more than 1 million ready stock in the warehouse, and provide 
customers with four service modes: "Ready-stock wholesale"; "ODM service"; 
"OEM service" and "Ohyeah brand agency" And customers can choose 3 
different brand display types for products: no brand, customer's own brand or 
ohyeah brand. 

 
Why cooperate with Comeon? 
1. Better for sale: 1000 styles and 4 sizes, plus size experts, in-stock supply, free use of exquisite copyright 

model pictures. 2. Higher profit: color box packaging for physical stores and gift box packaging for e-

commerce customers. The packaging is high-grade and easy to sell at a higher price. 3. Lower risk: Small 

investments to start, and small quantities in multiple batches are accepted! 1 million instock reserves to make 

fast delivery. 4. ODM services:  Provide hanging tags, washing labels, packaging boxes, and other ODM 

labeling services to achieve customers' brand. 5. Guaranteed: 14 years verified golden supplier on Alibaba, 

which is your best.  
Comeon Company has ours own official website: www.ohyeahlady.com for long-term cooperation customers 

introduced preferential membership discount. Welcome customers to log on the website, know more products 

and services of Comeon company, become our long-term cooperation members! 
 
康夢（廈門）服飾有限公司創辦於 2011 年，是專業睡裙內衣供應商，提供設計、開發、生產、貿易完整的供
應鏈服務。我們主營產品為睡裙，制服，內褲，文胸，連體襪，束身衣系列，所有產品都配備加大尺碼，是加
大碼產品的專家. 我們擁有 1000 多個不同款式產品，倉庫超過 100 多萬件現貨儲備，並為客戶提供四種服務模
式：“現貨批發”；“ODM”；“OEM”以及“Ohyeah 品牌代理”四大模式. 客戶可以對產品選擇 3 種不同的
品牌展示類型：沒有品牌，客戶自己品牌或者 ohyeah 品牌. 
為什麼要加入康夢的合作: 
1.貨好賣：1000 個款式，4 個尺碼，大碼專家，現貨供應，精美版權模特圖免費使
用. 2.利潤高：給實體店配置彩盒包裝，給電商客戶配置禮盒包裝，包裝有檔次，
輕鬆賣高價. 3.風險低：現貨批發起訂量 100 美金，投入小，少量多批，100 萬現
貨儲備，可快速發貨. 4.ODM 貼牌：提供吊牌，水洗標，包裝盒等 ODM 貼牌服
務，成就客戶自己的品牌. 5.有保障：阿裡巴巴 14 年的金牌供應商，合作穩定又長
久，安全有保障.  
康夢公司擁有自己的官方網站：www.ohyeahlady.com 對長期合作的客戶推出了優
惠的會員折扣. 歡迎廣大客戶登錄網站，瞭解康夢公司更多的產品和服務，成為我
們長期合作的會員! 
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YY HORSE Innovation Technology  (Shenzhen) Co.,Ltd 

歪歪馬創新科技（深圳）有限公司 (China 中國) 

Booth no: F47 
 

•YYHORSE is an industry and trade integration company, based in Shenzhen, China. We have  our own 

factory, and we design and manufacture our own products. 

•We are a young company with a lot of creative ideas. Since July 2018, we have made over 30+ products, 

and more innovative products are still on the way. 

•Our CEO, Mr. Nie, who graduated from Academy of Art University USA, also is the leader of our designing 

team. We are faithfully working hard on making the best products. 

•As the female sense of independence is growing globally, though to the final goal is still a long way to go, we 

are trying to do something to make the day happen earlier. We hope to make it easier to talk about sex for 

ladies, we hope to make a non-judgemental world for people to talk about sex, we hope to make talking about 

sex as normal as talking about breakfast. We are a bunch of young people trying to make the world a little 

different but much better. 

 

歪歪馬創新科技（深圳）有限公司成立於
2018 年，是一家專注於情趣用品領域，集
研發、生產、銷售、服務為一體的企業。
公司致力打造年輕人喜愛的情趣品牌，為
消費者提供優質和創新的產品。 

位於東莞虎門 1000 多平方米的生產基地，
以及強大的研發團隊。目前公司擁有自主
智慧財產權 70+項， 

其中專利 40 項，作品著作權 7 項。已上市
30+款產品。在未來的 2-4 年內，歪歪馬預
計還將有 30 款在研產品陸續登入市場。 

 
Foshan Nanhai Raytech Electrical Appliance Co.,Ltd 

佛山市南海雷特電器有限公司 (China 中國) 

Booth no: C49 
 
Foshan Nanhai Raytech Electrical Appliance Co.,Ltd. Was established in 2003 which is professional high-end 
sex toys manufacturer.Our factory covers an area of 7000 square meters.The company is equipped with a 
complete department management system such as R & D center, manufacturing center and marketing 

center. Also factory have 5 workshops, injection workshop, silica gel workshop ,Spraying workshop ，packing 

workshop and assembly workshop. The total number of employees is over 200. The annual production 
capacity is 5.6 million pieces. Customer-oriented, focus on quality and technological innovation are our never-
ending business philosophy. The company's scale and sales have maintained rapid growth and it becomes 
well-known brand strategic partner in Southeast Asia, the Middle East, North America, Europe and South 
America. All of our products get approved by CE,ROHS,FCC and BSCI certificate. 
 

佛山市南海雷特電器有限公司成立於 2003年，是一家專業的高端成人玩具製
造商，工廠占地面積 7000平方米。公司擁有研發中心、製造中心、行銷中心
等完整的部門管理體系。工廠有 5 個車間，注塑車間、矽膠車間、噴油車
間，包裝車間和裝配車間。員工數量超過 200 人，年生產量 560 萬件。我們
永無止境的經營理念是以客戶為本，以品質為中心，以技術創新為宗旨。公
司的規模和銷售額保持高速增長，成為東南亞、中東、北美、歐洲、南美等
地區知名品牌戰略合作夥伴。所有產品均通過 CE,ROHS,FCC 和 BSCI 認證 
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Yiwu Bluebay Leather Co.,Ltd, 

義烏藍灣皮革製品有限公司 (China 中國) 

Booth no: B27 
 
yiwu Bluebay Leather Co.,Ltd, mainly specialized in the production and processing of erotic products, 
including Handcuffs ,whips, ball gags, bondage belts, neck collar,nipple clamps, eye mask, female strap on, 
etc. The factory is located in Yiwu city, Beiyuan industrial Zone, No.21, Jingsan Road. welcome everyone 
from all walks of life to visit, guide or makes business relationship with us.. 
 
義烏藍灣皮革製品有限公司主要從事手銬、皮鞭、口塞、捆綁帶、脖圈、乳夾、眼罩、女用背帶等情趣用品專

業生產加工。工廠位於義烏市北苑工業區景三路 21號，歡迎各界朋友蒞臨參觀、指導和業務洽談 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Shenzhen City Sumeng Technology Co.,Ltd.  

深圳市塑夢科技有限公司 (China 中國)  

Booth no: B28 
 

Professional intelligent SM toys R & D company, we are committed to developing a new generation of 

programmable and interconnected SM toys. Our main product is an professional E-stim device which 

supports remote control and has comprehensive functions. 

 

專業的高端智慧 SM 道具研發公司，我們致力於研發可程式設計互聯的新一代 SM 道具。主打產品為一款支援
異地控制，功能全面的情趣電擊器。 
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More Pleasure Co., Ltd. 

東莞市之林科技有限公司 (China 中國) 

Booth no: A21 
 

More Pleasure Co., Ltd. is an adult toy manufacturer based in Dongguan. 

The company has developed many styles and materials of adult toys, 
including dildos, vibrators, massagers, male masturbators etc. We are 
offering customized services, like customized designed products and supply 
new products to share every month. More Pleasure is committed to 
providing customers with high-quality products with competitive price. We 
care what you need. 
 
 

 

 
Dongguan Mengchun Electronic   

東莞市萌春電子科技有限公司  (China 中國) 

Booth no: H52 
 

Dongguan Mengchun Electronic Technology Co., Ltd. was founded in 2020. The company is located in Liaobu, 

Dongguan City. The company focuses on creating innovative, fashionable, and technologically appealing 

products. The company's brand TRIZ adheres to the product concept of innovative product theory, and is based 

on providing electronic products that are healthy, fashionable, and enjoyable for global consumers. Integrate 

the high-quality supply chain of the Pearl River Delta and create high-quality cost-effective products. The 

company has multiple senior R&D teams, sales, support for various OEM/ODM customization, provide relevant 

certificates, and gain industry recognition for its fast and honest service operations. 

 

東莞市萌春電子科技有限公司于 2020 年創立，公司位於東莞市寮步鎮，公司專注于打造創新.時尚.科技的情趣用
品。公司品牌 TRIZ 以創新產品理論為核心的產品理念，立足于為全球消費者提供健康.時尚.愉悅為主的電子產
品。整合珠三角高品質的供應鏈，打造高品質性價比的產品。公司有多名資深研發團隊.銷售，支援各種
OEM/ODM 定制，提供相關證書，並以快捷誠信服務的經營獲得業界認可。 
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Shenzhen EROS Eletronic Technology Co.,Ltd.   

深圳市艾洛斯電子科技有限公司 (China 中國) 

Booth no: G27 
 

Shenzhen EROS Eletronic Technology Co.,Ltd. is a company 

that incorporates the R&D, manufacture, quality management 

and sales of health care products with quality assurance. 

What’s more,the company has an experienced and creative R&D 

team and design team.Hence, clients can always expect both 

ODM and OEM products from with high quality.We are looking 

forward to win-win cooperation with you! 

 

深圳市艾洛斯電子科技有限公司是一家集研發、生產、銷售於一
體的具有品質保證的保健品貿易公司。 

除此之外，公司擁有一支經驗豐富、富有創造力的研發隊伍和一
支有夢想的平面設計團隊，可以為客戶提供一站式的定制服務，
艾洛斯期待與您攜手共進！ 

 
Dongguan Lexiaoyao Adult Toys Co.,Ltd  

東莞市樂逍遙成人玩具有限公司 (China 中國) 

Booth no: P27 
 

Company Overview 

Dongguan Lexiaoyao Adult Toys Co., Ltd. is a professional source manufacturer with over 10 years of 

experience in producing and processing adult products. We are a high-end adult entertainment product 

manufacturer that integrates research and development, production, sales, and production. Our factory was 

established in Dongguan in 2016 and has now reached over 3000 square meters. Our company not only has 

the "Woye WOYE" independent brand, but also provides professional customized services (OEM&ODM) to 

customers. Customer satisfaction and product quality are our consistent center. 

Our services. 

Lexiaoyao supports customization of images, sample processing, logos, colors, packaging, and rich 

personalized designs to create your own exclusive brand. We specialize in operation to assist customers in 

developing new products and expanding into larger markets. 

Our Purpose 

All staff strive for excellence, meet user needs, be loyal, dedicated, contribute to society, build a brand, and 
prosper for a century. 
 

公司概況 

東莞市樂逍遙成人玩具有限公司是一家具有超過 10 年生產加工成人用品經驗的專業源頭廠家。集研發/生產/銷
售/為一體的高端成人情趣用品生產廠家，工廠 2016 年成立於東莞,現已達 3000 多平米，我司不僅有“沃野
WOYE”自主品牌也能為客戶提供專業的定制化服務（OEM&ODM），客戶滿意和產品品質是我們一貫的中
心。 

我們的服務 

我司支援來圖定制、來樣加工、LOGO 定制、顏色定制、包裝定制及豐富的個性化設計，打造專屬您的自主品
牌，專力運營助力顧客進行新產品開發及開拓更大的市場 

我們的宗旨。 

全員努力 精益求精 滿足用戶需求 忠誠敬業 貢獻社會 打造品牌 百年興業。 
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Ninghai County Jimeite Electronics CO., LTD.  

寧海縣集美特電器有限公司 (China 中國) 

Booth no: H01 
 

We are JIMEITE... a well-known manufacturer of high-quality adult toys & a wide array of novelty items. 

For continuously contributing to the health & wellness industry for over 20 years now, JMT has been one of 

the most sought-after manufacturers trusted by big, luxury brand customers all over Europe and the USA.  

Each year, we design more than 130 new items for our OEM customers, and over 160 for ODM customers.  

Currently, we are building our new, 70,000-square-meter standardized smart factory. 

When it becomes operational in 2024, JMT's capacity would be a staggering 170,000pcs finished products 

daily. 

It is in JIMEITE's core principle to always be in the full service of its valued customers. 

So experience first-hand what we can offer, visit and contact us today! 

 

集美特，是一個深耕行業 20 多年以高品質成人玩具和各種新奇物品而聞名的製造商，我們不斷助力健康和保
健行業的發展，已成為最受歐美大品牌客戶信賴的製造商之一。 

每年，集美特為 OEM 客戶設計 130 多個新專案，為 ODM 客戶設計 160 多個專案。 

2024 年，集美特全新的標準化智慧工廠將投產，面積超 7 萬平方米，屆時產能將達到 17 萬件成品/天。 

為客戶提供全方位服務始終是集美特的核心原則。 

歡迎親身體驗我們的服務，今天就來訪問並聯繫我們吧! 

 

 

 
 
 

 
FHU Casmir – Aneta Gryla  

(Poland 波蘭) 

Booth no: H51 
 

Casmir is a producer of elegant women's lingerie designed to make women feel sexy 

and sensual.Our assortment includes unique bodysuits, corsets, garter belts, 

chemises, bodystockings, and more. Our lingerie fits to the ladies body, ephasize 

feminine curves regardless of size. 

Our greatest advantage lies in the quality of our products, thanks to the materials we 

use and our technologically advanced production facility located in Poland, Central 

Europe. We exclusively use European certified materials from renowned companies in 

the production. What makes us unique is our original design and attention to detail. 

Our products come in elegant and modern packaging, featuring QR codes which 

shows product on multimedia presentations. 

We have our own team of designers who continuously deliver new trend-based 

designs which follow actual fashion needs. 

 

Casmir是一家生產優雅女性內衣的製造商，旨在讓女性更加性感和更具魅
力。我們的系列包括原創設計的連體衣、緊身胸衣、吊襪帶、睡裙、連體襪
等。我們的內衣適合各種身材，突出女性曲線，無論任何體型都能找到合適
的尺碼。我們最大的優勢在於產品的質量，這有賴於我們使用上乘的面料，
和技術先進的生產設施。 

我們的內衣都在位於中歐的波蘭工廠裡生產製造，在生產過程中只使用來自
歐盟認證的材料。我們獨特之處在於原創設計和注重每一個細節。我們的產
品採用優雅而精美的包裝，並印有多媒體展示的 QR碼。我們擁有獨立的設
計團隊，不斷推出引領時尚潮流的新元素。 
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Shenzhen Huayi Transmission Technology Co., Ltd.  

深圳市華一傳動技術有限公司 (China 中國) 

Booth no: D43 
 

Shenzhen Huayi Transmission Technology Co.,Ltd.is a high tech company founded in 2010,with its 

own ISO 9001 factory located in Longgang Distinct, Shenzhen. Huayi invents the unique permanent magnet 

linear motor, and owns more than 20 international & 

domestic patents. Till now,Huayi already applies its unique linear motor on sex toys, beauty device and 

massage device and have won great reputation for these creative products.  

 

Sticking to the concept of “quality builds brand, science and technology creates 

future”, Huayi staff will endeavor to develop more and more innovative products 

with high quality & competitive price to customers from all over the world 

Factory supply: 5 production lines, already passed ISO9001 and QIMA factory 

inspection.  Product collection: 1> Sex toys Website: www.aisnn.cn; 

www.aisnn-electricmassage.com 

2> Beauty&Massaging Device Website: www.huayitt.com 

Strong R&D ability: 5 R&D experts, normally 3-5 new items launched per 

season. Patented Technology: All Huayi products are built on Huayi's patented 

permanent magnet linear 

motor 

Two Brands: "Aisnn" and "HONGCAOMEI" ODM&OEM order warmly welcome 

Huayi permanent magnetic linear motor (Patented) 

 

深圳市華一傳動技術有限公司成立於 2010年，屬於深圳市高新技術企業，自有工廠，廠房坐落于深圳市龍崗
區。華一發明瞭獨一無二的永磁直線電機，擁有國際國內專利 20余項。至今，華一已將其直線電機應用於情
趣玩具，美容儀，按摩儀的產品開發，並以其獨創產品贏得了國際上的廣泛稱讚！ 

 

公司秉承“品質打造品牌，科技開創未來”的理念，華一將繼續努力打造更多富
有創新性的產品，給國內外客戶輸送高品質和富有競爭力的成本。 

 

工廠產線：5條組裝產線，都通過了 ISO9001國際標準和啟邁驗廠標準。 

產品系列：目前有情趣玩具；網站：www.aisnn.cn; www.aisnn-

electricmassage.com; 美容按摩產品：www.huayitt.com 

強大研發能力：5個研發人員，每個季度開發 3-5款新品上市；所有產品皆為華
一專利產品，仿冒必究； 

 

2個品牌：“愛思尼”“紅草莓” 公司接受 OEM&ODM訂單 

 

 

 

 

 

 

 
 

Pre-Register Now! 立即優先登記成為專業買家! 

 

Organizer : 
主辦單位: 

Official Support: 
官方支持單位: 

Media Partner: 
媒體夥伴: 

 

  

 

 

https://onlinereg.bvexhibition.com/#/en_gb/aae2020/
https://onlinereg.bvexhibition.com/#/zh_hk/aae2020/

